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Or.0012.1.3.2024 

 

 

 

 

Protokół Nr 1/24 

wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 25 czerwca 2024 r. 

 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz. 900 do godz. 1154. 

 

 

Ad. l. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Urszula Tomasik - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. W. Borzyma - Burmistrza Drohiczyna, p. W. Romaniuk – Skarbnik 

Gminy, p. M. Rogowca - Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz Kierowników i Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych Gminy. 
 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna: 

1) Wojciech Wojtkowski 

2) Tadeusz Niemyjski  

3) Antoni Zagubień  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Radosław Sorokosz  

2) Rafał Kryński 

3) Leon Buśko  

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu:  

1) Jarosław Wasilewski 

2) Andrzej Mańko 

3) Waldemar Żero  

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych: 

1) Urszula Tomasik 

2) Teresa Stolarczuk 

3) Agnieszka Miszczuk 

4) Józef Daniluk. 
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Ad. 2. 

Przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Ocena stanu sanitarnego miasta i gminy oraz przygotowanie do sezonu turystycznego. 

4. Ocena stanu dróg i ulic na terenie miasta i gminy. 

5. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej. 

6. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 r. 

7. Sprawozdanie z zadań Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Drohiczyn, 

zrealizowanych poprzez działania podjęte w 2023 roku. 

8. Sprawozdanie Zarządu z działalności za rok 2023 Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Spółka z Ograniczoną Odpowiedzialnością. 

9. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Drohiczyna, 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy za 2023 r., 

c) udzielenia Burmistrzowi Drohiczyna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2023 r., 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu, 

e) zmian w budżecie Gminy na 2024 r., 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2024 – 

2034, 

g) zmiany w uchwale Nr XLVII/380/23 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 28 

grudnia 2023 r. w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników OSP uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach 

ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach, 

h) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze, usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak 

również trybu ich pobierania, 

i) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego, 

j) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Drohiczyna. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca posiedzenia U. Tomasik poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

• za przyjęciem porządku - 14 osób, 

• przeciw - nie było, 

• wstrzymało się - nie było. 
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W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły porządek posiedzenia jednogłośnie. 

 

Ad. 5. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła p. B. Rendę o omówienie sprawozdania „Ocena 

zasobów Pomocy Społecznej”. 

Kierownik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 4. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do obecnych na sali czy są pytania do omówionego sprawozdania? 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca podziękowała Kierownik za zabranie głosu. 

 

Ad. 9 h) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła p. B. Rendę o omówienie projektu uchwały w sprawie 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi 

sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Kierownik omówiła projekt uchwały zgodnie z załącznikiem nr 15. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 3. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła p. Sylwestra Zgieruna, Inspektora ds. gospodarki 

komunalnej ochrony środowiska i obrony cywilnej o omówienie sprawozdania „Ocena stanu 

sanitarnego miasta i przygotowanie do sezonu turystycznego”. 

Inspektor S. Zgierun omówił sprawozdanie zgodnie z  załącznikiem nr 2. 

 

Dodatkowo powiedział, że na bieżąco trwają prace porządkowe na terenie miasta. 

Radna Tomasik zgłosiła, aby naprawić tablice informacyjne na terenie miasta oraz podciąć na 

chodnikach lipy wzdłuż ulicy Kopernika. 

Radny Rogowiec zgłosił, aby zwiększyć opłatę za przeprawę promem dla pojazdu typu quad. 

Radny Mańko zgłosił, aby usunąć brzozy przy drodze krajowej, przed wjazdem do Drohiczyna, 

ponieważ zagrażają bezpieczeństwu. 

 

Więcej zgłoszeń, ani pytań nie było, zatem Przewodnicząca podziękowała Inspektorowi za 

zabranie głosu. 

 

Ad. 4. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła p. Monikę Władysiuk, Inspektor ds. zamówień 

publicznych i inwestycji o omówienie sprawozdania „Ocena stanu dróg i ulic na terenie miasta 

i gminy”. 

Inspektor M. Władysiuk omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Dyrektor MGOK Rafał Siwek zgłosił, aby postawić tablice informacyjne nad Bugiem, na 
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których będzie wywieszony Regulamin i zakaz wjazdu na pas zieleni przy brzegu rzeki. Jeśli 

korzystający, głównie wędkarze będą łamać ten regulamin, należy wtedy wzywać policję. 

Radny Żero zaproponował, aby wykonać mapę z drogami krajowymi, gminnymi i 

powiatowymi, na której będą pokazane aktualne stany nawierzchni dróg. 

Inspektor S. Zgierun powiedział, że jest taka mapa w powiecie, należy tylko wyodrębnić na niej 

Gminę Drohiczyn, to będzie wtedy widoczne. 

Burmistrz dodatkowo powiedział o sprawach wodno-kanalizacyjnych i o modernizacji Szkoły 

Podstawowej w Drohiczynie. 

 

Więcej zgłoszeń, ani pytań nie było, zatem Przewodnicząca podziękowała Inspektor za zabranie 

głosu. 

 

Ad. 6. 

 

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. W. Romaniuk, w celu 

omówienia sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 rok. 

Skarbnik omówiła sprawozdania zgodnie z załącznikiem nr 5. 

Poinformowała o uzyskaniu pozytywnej opinii z RIO. 

 

Pytań do omówionego sprawozdania nie było, zatem Przewodnicząca podziękowała Skarbnik 

za zabranie głosu. 

 

Ad. 7.  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. Radosława 

Konobrockiego, odnośnie sprawozdania z zadań Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Drohiczyn, 

zrealizowanych poprzez działania podjęte w 2023 roku.  

Sekretarz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 6. 

 

Pytań do omówionego sprawozdania nie było, zatem Przewodnicząca podziękowała 

Sekretarzowi za zabranie głosu. 

 

Ad. 8.  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. Radosława 

Konobrockiego dotyczącego sprawozdania zarządu działalności za rok 2023 Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Spółka z Ograniczoną Odpowiedzialnością. 

Sekretarz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 7. 

 

Pytań do omówionego sprawozdania nie było, zatem Przewodnicząca podziękowała 

Sekretarzowi za zabranie głosu. 

  

Ad. 9.  

 

a) 

 

Sekretarz poinformował, że udzielenie wotum zaufania wiąże się z raportem o stanie gminy. 
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Mieszkańcy mają jeszcze czas do 15:30 na zgłoszenie udziału w debacie nad raportem. Raport 

zostanie omówiony na sesji, wtedy również odbędzie się debata (zał. nr 8). 

 

b)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2023 r. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały zgodnie z załącznikiem nr 9. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

d) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu. 

Burmistrz omówił projekt uchwały zgodnie z załącznikiem nr 11. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e) f) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2024 oraz w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2024-2034. 

Skarbnik omówiła projekty uchwał zgodnie z załącznikami nr 12 i 13. 

 

Pytań do projektów uchwał nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższych projektów. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 

 

c) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Drohiczyna. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały zgodnie z załącznikiem nr 10. 

Dodatkowo poinformowała, że uzyskaliśmy pozytywną opinię z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej za wykonanie budżetu za 2023 r. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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g)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. Radosława 

Konobrockiego dotyczącego projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr XLVII/380/23 

Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników OSP uczestniczących w działaniach ratowniczych, 

akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 

Sekretarz omówił projekt uchwały zgodnie z załącznikiem nr 14. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

h) 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. Radosława 

Konobrockiego dotyczącego projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi sąsiedzkie i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Sekretarz omówił projekt uchwały zgodnie z załącznikiem nr 16. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

i) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. Radosława 

Konobrockiego dotyczącego projektu uchwały, w sprawie powołania Komisji 

Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego. 

Radni spośród siebie wskazali radnego Wojtkowskiego i radnego Sorokosza. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

j) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. Radosława 

Konobrockiego dotyczącego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Drohiczyna. 

Sekretarz przedstawił skargę, a następnie poinformował, że na posiedzeniu komisji skarg, 

wniosków i petycji, członkowie uznali skargę za bezzasadną, po czym przeczytał uzasadnienie 

do projektu uchwały. 
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Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 10. 

 

Radny Rogowiec odczytał pismo dotyczące sprzedaży nieruchomości o numerze 3001/1, na 

terenie Drohiczyna. Rada nie wyraziła zgody na sprzedaż. 

 

Ad. 11. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodniczący wspólnego posiedzenia komisji radna Tomasik 

zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej – Wojciech Wojtkowski 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Radosław Sorokosz 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu – Jarosław Wasilewski 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – Urszula Tomasik 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


